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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Csák János, kultúráért és innovációért felelős miniszter 

Az interpelláció címe: "Mikor duplázzuk meg végre a családi pótlékot családi kártyán?" 

Tisztelt Miniszter úr! Magyarországon az írott történelemben ritkán született olyan kevés gyermek, 
mint az elmúlt években, ez a folyamat a szakemberek szerint középtávon egy hat és félmilliós 
Magyarország rémképét festi fel. Habár a kormány a szavak szintjén elkötelezettnek látszik a 
demográfiai folyamatok megfordítása érdekében – ezt jobboldali pártként támogatandó célnak 
tekintjük - , azonban mára már valósággá vált, hogy a gyermeknevelési cikkeken levő ÁFA által egy
átlagos egy gyermeket nevelő család jellemzően többet fizet be a költségvetésbe, mint amennyit 
családi pótlék formájában megkap. Az idei költségvetésben nagyságrendileg 300 milliárd szerepel a
családi pótlék soron, ez az összeg gyakorlatilag évtizedes távlatban befagyasztásra került. Ezzel 
párhuzamosan az infláció a családi pótlék értékének a felét már elpárologtatta.

A Jobbik, mint családvédő közösség nem a feltétel emelésének a híve. Álláspontunk szerint meg 
kell duplázni a családi pótlékot, de egy „Családi kártya” nevű intézmény bevezetésével, amellyel 
csak alapvető élelmiszert és gyermeknevelési cikkeket, valamint a gyermek kulturális fejlődéséhez 
szükséges szolgáltatásokat lehet megvásárolni. Ezáltal úgy lehet duplázni a pótlékot, hogy az 
összeg garantáltan a gyermek érdekkörében hasznosul. A kérdés, hogy a kormány mennyire nyitott 
arra, hogy minden gyermeket támogassunk ilyen módon!


